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Protokół VII/19 

sesji Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego 

w dniu 25 marca 2019 r. 

 

 

Sesja odbyła się w Sali Kameralnej Filharmonii Świętokrzyskiej im. Oskara Kolberga  

w Kielcach ul. Stefana Żeromskiego 12. 

 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Sejmiku, Andrzej Pruś. 

 

Obrady rozpoczęły się o godz. 11:25  i trwały do godz. 13:30. 

 

Nad prawidłowym przebiegiem obrad czuwał  mec. Piotr Świerczyński. 

 

Radni otrzymali następujący porządek obrad: 

 

1. Otwarcie VII sesji Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego przez Przewodniczącego 

Sejmiku – Pana Andrzeja Prusia. 

2. Stwierdzenie kworum. 

3. Zgłoszenie wniosków o zmianę lub uzupełnianie porządku obrad sesji. 

4. Wybór sekretarzy obrad. 

5. Głosowanie nad wnioskami o zmianę lub uzupełnienie porządku obrad sesji. 

6. Informacja Marszałka Województwa z działalności Zarządu Województwa 

Świętokrzyskiego w okresie między sesjami. 

7. Informacja Przewodniczącego i Wiceprzewodniczących Sejmiku o działaniach 

podejmowanych pomiędzy sesjami.  

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia zadań Samorządu Województwa 

Świętokrzyskiego, które mogą być finansowane w 2019 r. ze środków Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych: 

a) wystąpienie Wicemarszałka Województwa – p. Renaty Janik, 

b) stanowisko Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw Rodziny, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie stypendium przyznawanego przez Województwo 

Świętokrzyskie studentom kształcącym się na kierunku lekarskim: 

a) wystąpienie Członka Zarządu – p. Marka Bogusławskiego, 

b) stanowisko Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw Rodziny, 

c) stanowisko Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, 

d) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów, 

e) dyskusja, 

f) głosowanie uchwały. 
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10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia raportu z działań podejmowanych 

w 2018 roku w ramach realizacji Wojewódzkiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii 

na lata 2017 – 2020: 
a) wystąpienie Członka Zarządu – p. Marka Bogusławskiego, 

b) stanowisko Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw Rodziny, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia nowego przebiegu dróg wojewódzkich 

na terenie miasta Kielce: 

a) wystąpienie Członka Zarządu – p. Mariusza Goska, 

b) stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą, 

c) dyskusja, 

d)  głosowanie uchwały. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wskazania kandydatów na członków Rady 

Świętokrzyskiego Oddziału Wojewódzkiego Narodowego Funduszu Zdrowia: 

a) wystąpienie Przewodniczącego Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw 

Rodziny – p. Waldemara Wrony, 

b) dyskusja,  

c) głosowanie uchwały. 

13. Rozpatrzenie projektu  uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Województwa Świętokrzyskiego na lata 2019-2043: 

a) wystąpienie Skarbnika Województwa – p. Marii Fidzińskiej -Dziurzyńskiej, 

b) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

14. Rozpatrzenie  projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie na 2019 rok:  

a) wystąpienie Skarbnika Województwa – p. Marii Fidzińskiej -Dziurzyńskiej, 

b) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

15. Interpelacje i zapytania. 

16. Sprawy różne. 

17. Zamknięcie VII sesji Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego. 

 

 

 

 

W związku z wejściem w życie z dniem 25 maja 2018r. rozporządzenia Parlamentu Europejskiego 

i Rady (UE) 2016/679 z 27 kwietnia 2016r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku 

z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz 

uchylenia dyrektywy 95/46/WE (RODO) uczestnicy sesji zostali zapoznani z komunikatem, 

że przebieg obrad będzie transmitowany on-line na stronie internetowej Województwa 

Świętokrzyskiego.   
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Przebieg posiedzenia: 

 

Ad 1. 

Przewodniczący Sejmiku otworzył obrady VII sesji Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego.   

Następnie powitał radnych i zaproszonych gości,  zgodnie z załączonymi listami obecności 

(zał. nr 1,2,3 i 4). Na sali obrad obecni byli przedstawiciele ratowników medycznych, pracowników  

Świętokrzyskiego Centrum Ratownictwa Medycznego i Transportu Sanitarnego w Kielcach. 

 

Ad 2.  

Przewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum w systemie eSesja. Na tej podstawie 

ustalono, że w sesji uczestniczyło 27 radnych, tym samym zachowane było kworum wymagane 

do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Ad 3.  

Radny Grzegorz Banaś, Przewodniczący Komisji Strategii, Rozwoju i Współpracy 

z Zagranicą w imieniu ww. Komisji złożył wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu 

uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego dotyczącego 

ograniczenia środków w Krajowym Programie Kolejowym na modernizację linii kolejowej  

nr 8 na odcinku Skarżysko Kamienna – Kielce – Kozłów.  

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że projekt uchwały został złożony  przez  ww. Komisję 

na piśmie, stosownie do § 90 ust. 1 Statutu Województwa Świętokrzyskiego  (zał. nr 5).  

 

 Przewodniczący Sejmiku zapytał, czy są inne wnioski o zmianę lub uzupełnienie porządku obrad? 

 Więcej wniosków nie zgłoszono. 

 

Ad 4.  

Na sekretarzy obrad Sejmik wybrał radnych: Danutę Papaj i Mieczysława Sasa. 

 

Ad 5. 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

projektu uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego 

dotyczącego ograniczenia środków w Krajowym Programie Kolejowym na modernizację linii 

kolejowej nr 8 na odcinku Skarżysko Kamienna – Kielce – Kozłów. Zapytał, kto z  radnych jest 

za przyjęciem wniosku, kto jest przeciw, kto wstrzymał się od  głosowania. 

 

Wniosek w ww. sprawie został przyjęty przez Sejmik jednogłośnie tj. 27 głosami „za”. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

Przewodniczący Sejmiku zaproponował, aby rozpatrzenie projektu uchwały nastąpiło w punkcie 

15 porządku obrad. Dalsze punkty porządku zmienią odpowiednio kolejność. 
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Ad 6. 

Radni otrzymali Informację Marszałka Województwa z działalności Zarządu Województwa 

Świętokrzyskiego w okresie między sesjami od  11.02.2019 r. do 28.02.2019 r. (zał. nr 7). 

 

Sejmik bez uwag przyjął ww.  informację. 

 

 

Ad 7. 

Radni otrzymali Informację Przewodniczącego i Wiceprzewodniczących Sejmiku o działaniach 

podejmowanych między sesjami (zał. nr 8 ). 

 

Sejmik bez uwag przyjął ww.  informację. 

 

Ad 8. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie określenia zadań Samorządu Województwa 

Świętokrzyskiego, które mogą być finansowane w 2019 r. ze środków Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych (zał. nr 9 do protokołu). 

 

Głos zabrała Renata Janik, Wicemarszałek Województwa, która przedstawiła projekt uchwały, 

a następnie poprosiła o przyjęcie przez Sejmik ww. projektu. 

 

Radny Waldemar Wrona, Przewodniczący Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw 

Rodziny poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję 

(Opinia Nr 17/19 stanowi załącznik nr 10 do protokołu). 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie określenia zadań 

Samorządu Województwa Świętokrzyskiego, które mogą być finansowane w 2019 r. ze środków 

Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych Zapytał, kto z radnych 

jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania. 

  

Uchwała Nr VII/86/19 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 26 głosami 

„za” i stanowi załącznik nr 11 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 12 do protokołu. 

 

Ad 9.  

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie stypendium przyznawanego przez Województwo 

Świętokrzyskie studentom kształcącym się na kierunku lekarskim (zał. nr 13 do protokołu). 

  

Głos zabrał Marek Bogusławski, Członek Zarządu, który przedstawił projekt uchwały, 

a następnie poprosił o przyjęcie przez Sejmik ww. projektu.  
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Radny Waldemar Wrona, Przewodniczący Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw 

Rodziny poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję 

(Opinia Nr 18/19 stanowi załącznik nr 14 do protokołu). 

 

Radna Agnieszka Buras, Przewodnicząca Komisji Edukacji, Kultury i Sportu poinformowała 

o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję (Opinia Nr 7/19 stanowi 

załącznik nr 15 do protokołu). 

 

Radna Magdalena Zieleń, Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała 

o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję (Opinia Nr 21/19 stanowi 

załącznik nr 16 do protokołu). 

 

Głos w dyskusji zabrali:  radny Grzegorz Gałuszka, Marek Bogusławski, Członek Zarządu 

oraz  radny Janusz Koza. Dyskusja dotyczyła poszerzenia programu stypendialnego dla 

studentów medycyny poprzez włączenie innych podmiotów leczniczych z terenu województwa 

świętokrzyskiego, które mogłyby organizować staże.  

Nagranie przebiegu obrad odzwierciedlające pełne wypowiedzi radnych uczestniczących 

w dyskusji jest udostępnione na stronie samorządu województwa oraz w Biuletynie Informacji 

Publicznej pod linkiem https://bip.sejmik.kielce.pl/844-nagrania-obrad-sejmiku-wojewodztwa-

swietokrzyskiego-vi-kadencji-lata-2018-2023/7020-vii-sesja-sejmiku-wojewodztwa-

swietokrzyskiego-vi-kadencji.html 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie stypendium 

przyznawanego przez Województwo Świętokrzyskie studentom kształcącym się na kierunku 

lekarskim. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał 

się od głosowania. 

 

Uchwała Nr VII/87/19 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 27 głosami 

„za” i stanowi załącznik nr 17 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

 

Ad 10. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie przyjęcia raportu z działań podejmowanych w 2018 

roku w ramach realizacji Wojewódzkiego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2017-

2020 (zał. nr 19 do protokołu). 

 

Głos zabrał Marek Bogusławski, Członek Zarządu, który przedstawił projekt uchwały, 

a następnie poprosił o przyjęcie przez Sejmik ww. projektu.  

 

Radny Waldemar Wrona, Przewodniczący Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej i Spraw 

Rodziny poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję 

(Opinia Nr 19/19 stanowi załącznik nr 20 do protokołu). 

 

https://bip.sejmik.kielce.pl/844-nagrania-obrad-sejmiku-wojewodztwa-swietokrzyskiego-vi-kadencji-lata-2018-2023/7020-vii-sesja-sejmiku-wojewodztwa-swietokrzyskiego-vi-kadencji.html
https://bip.sejmik.kielce.pl/844-nagrania-obrad-sejmiku-wojewodztwa-swietokrzyskiego-vi-kadencji-lata-2018-2023/7020-vii-sesja-sejmiku-wojewodztwa-swietokrzyskiego-vi-kadencji.html
https://bip.sejmik.kielce.pl/844-nagrania-obrad-sejmiku-wojewodztwa-swietokrzyskiego-vi-kadencji-lata-2018-2023/7020-vii-sesja-sejmiku-wojewodztwa-swietokrzyskiego-vi-kadencji.html
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Głosów w dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia raportu 

z działań podejmowanych w 2018 roku w ramach realizacji Wojewódzkiego Programu 

Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2017 – 2020. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem 

uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania. 

Uchwała Nr VII/88/19 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 27 głosami 

„za” i stanowi załącznik nr 21 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

Ad 11. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie ustalenia nowego przebiegu dróg wojewódzkich 

na terenie miasta Kielce (zał. nr 23 do protokołu). 

 

Głos zabrał Mariusz Gosek, Członek Zarządu, który omówił projekt uchwały wraz z poprawką 

redakcyjną polegającą na zmianie zapisu w podstawie prawnej: „art. 41 ust. 1”, na „art. 18 pkt 20”. 

Poprosił o przyjęcie przez Sejmik ww. projektu.   

 

Radny Grzegorz Banaś, Przewodniczący Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy 

z Zagranicą poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję 

(Opinia Nr 14/19 stanowi załącznik nr 24 do protokołu). 

 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie ustalenia nowego 

przebiegu dróg wojewódzkich na terenie miasta Kielce wraz z naniesioną poprawką. Zapytał, kto 

z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania. 

 

Uchwała Nr VII/89/19 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie tj. 26 głosami 

„za” i stanowi załącznik nr 25 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

 

Ad 12. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie wskazania kandydatów na członków Rady 

Świętokrzyskiego Oddziału Wojewódzkiego Narodowego Funduszu Zdrowia (zał. nr 27 

do protokołu). 

  

Głos zabrał Radny Waldemar Wrona, Przewodniczący Komisji Zdrowia, Polityki Społecznej 

i Spraw Rodziny, który przedstawił stanowisko ww. Komisji w sprawie udzielenia rekomendacji 

do Rady Świętokrzyskiego Oddziału Wojewódzkiego Narodowego Funduszu Zdrowia 

następującym kandydatkom: Pani Agnieszce Kupis oraz Pani Marzannie Moćko (załącznik nr 28 

do protokołu). 
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Głos w dyskusji zabrali: 

 

Zdaniem radnego Leszka Wawrzyły Sejmik przed podjęciem uchwały powinien poznać 

charakterystykę kandydatek. Uznał, że przedstawiciele do Rady Świętokrzyskiego Oddziału 

Wojewódzkiego Narodowego Funduszu Zdrowia powinni być powiązani zawodowo z ww.  branżą. 

 

Mariusz Gosek, Członek Zarządu uznał, że pomimo,  iż kandydatki mają wykształcenie 

pedagogiczne, to  nic nie stoi na przeszkodzie, aby były przedstawicielami Sejmiku do Rady 

Świętokrzyskiego Oddziału Wojewódzkiego Narodowego Funduszu Zdrowia, ponieważ posiadają 

wiedzę w omawianym zakresie. 

 

Radna Elżbieta Śreniawska poinformowała, że w Radzie Świętokrzyskiego Oddziału 

Wojewódzkiego Narodowego Funduszu Zdrowia zasiada się nieodpłatnie, a członkowie  Rady 

reprezentują różne środowiska. Posiedzenia Rady odbywają się  raz w roku, a udostępniane 

członkom materiały są opracowane w bardzo przystępny sposób.  

 

Więcej głosów w dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Sejmiku zapytał, czy są inne kandydatury. 

 

Innych kandydatur nie zgłoszono. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że Sejmik dokonuje wyboru kandydatów w głosowaniu, 

które odbywa się jawnie imiennie w systemie elektronicznym. Warunkiem wyboru kandydata jest 

uzyskanie większej liczby głosów „za” niż „przeciw”. Następnie poddał kandydatury pod  

głosowanie pojedynczo w kolejności zgłoszenia. Zapytał, kto z radnych jest za kandydaturą Pani 

Agnieszki Kupis, kto jest przeciw, kto się wstrzymał od głosowania.  

 

Za kandydaturą Pani Agnieszki Kupis głosowało 19 radnych, 8 wstrzymało się od głosu. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

 

Następnie zapytał, kto z radnych jest za kandydaturą Pani Marzanny Moćko, kto jest przeciw, kto 

się wstrzymał od głosowania. 

 

Za kandydaturą Pani Marzanny Moćko głosowało 18 radnych, 9 wstrzymało się od głosu. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że kandydaci uzyskali wymaganą większość głosów, 

a wyniki głosowań stanowią podstawę do sporządzenia Uchwały Nr VII/90/19, której treść odczytał 

(załącznik nr 31 do protokołu). 
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Ad 13 i 14. 

 Przewodniczący Sejmiku zwrócił się do radnych z pytaniem czy punkty 13 i 14 z porządku obrad 

mogą być omówione razem. Radni wyrazili zgodę. 

 

Radni otrzymali projekty uchwał w sprawach: 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Województwa Świętokrzyskiego na lata 2019-2043 

(zał. nr 32 do protokołu), 

- zmian w budżecie na 2019 rok (zał. nr 33 do protokołu). 

 

Głos zabrała Maria Fidzińska-Dziurzyńska, Skarbnik Województwa, która przedstawiła 

projekty uchwał, a następnie poprosiła o przyjęcie przez Sejmik ww. projektów.` 

 

Radna Magdalena Zieleń, Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała 

o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektów uchwał przez Komisję (Opinie Nr 22/19-23/19 

stanowią załączniki nr 34 i 35 do protokołu). 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył łączną dyskusję do obu punktów  z porządku obrad. 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Województwa Świętokrzyskiego na lata 2019-2043. Zapytał, kto z radnych 

jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania. 

 

Uchwała Nr VII/91/19 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik większością głosów  

tj. 22 głosami „za” przy 3 głosach „wstrzymujących się” i stanowi załącznik nr 36 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 

województwa na 2019 rok. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, 

kto wstrzymał się od głosowania. 

 

Uchwała Nr VII/92/19 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik większością głosów  

tj. 22 głosami „za” przy 4 głosach „wstrzymujących się” i stanowi załącznik nr 38 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 39 do protokołu. 

 

Ad 15. 

 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia stanowiska Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego 

dotyczącego ograniczenia środków w Krajowym Programie Kolejowym na modernizację linii 

kolejowej nr 8 na odcinku Skarżysko Kamienna - Kielce – Kozłów  został radnym wyświetlony w 

systemie eSesja.  
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Głos zabrał radny Grzegorz Banaś, Przewodniczący Komisji Strategii, Rozwoju i Współpracy 

z Zagranicą, który omówił projekt uchwały, a  następnie poprosił o przyjęcie przez Sejmik 

ww. projektu.   

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję: 

 

Głos w dyskusji zabrali radni:  

Radny Adam Jarubas, Mariusz Gosek - Członek Zarządu, Grzegorz Gałuszka, Mieczysław 

Gębski - Wiceprzewodniczący Sejmiku, Radny Janusz Koza. 

Głównym przedmiotem dyskusji było zredukowanie, na mocy decyzji Rady Ministrów, środków 

w Krajowym Programie Kolejowym na modernizację linii kolejowej nr 8 na odcinku Skarżysko 

Kamienna - Kielce – Kozłów  z ok. 600 mln zł do ok. 20 mln zł. W dyskusji wyrażano opinie 

o  przyczynach takiego stanu. W efekcie wszyscy radni byli zgodni, co do potrzeby zachowania tej 

inwestycji i przywrócenia środków w celu jej realizacji.  

Nagranie odzwierciedlające pełne wypowiedzi radnych uczestniczących w dyskusji jest 

udostępnione na stronie samorządu województwa oraz w Biuletynie Informacji Publicznej pod 

linkiem https://bip.sejmik.kielce.pl/844-nagrania-obrad-sejmiku-wojewodztwa-swietokrzyskiego-vi-

kadencji-lata-2018-2023/7020-vii-sesja-sejmiku-wojewodztwa-swietokrzyskiego-vi-kadencji.html. 

 

Po zakończonej dyskusji Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały 

w sprawie przyjęcia stanowiska Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego dotyczącego 

ograniczenia środków w Krajowym Programie Kolejowym na modernizację linii kolejowej nr 8 na 

odcinku Skarżysko Kamienna - Kielce – Kozłów. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem 

uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania. 

Uchwała Nr VII/93/19 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik większością głosów  

tj. 26 głosami „za” przy 1 głosie „wstrzymującym się” i stanowi załącznik nr 41 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 42 do protokołu. 

 

Radna Jolanta Tyjas poinformowała, że na skutek omyłkowego naciśnięcia przycisku na 

smartfonie wstrzymała się od głosowania. Poprosiła, aby w protokole sesji znalazł się zapis, że jej 

zamiarem było zagłosowanie „za” projektem uchwały.   

 

Przewodniczący Sejmiku przyznał, że taka adnotacja zostanie uwzględniona w protokole. 

 

Ad 16. 

Interpelacje i zapytania. 

 

Radny Paweł Krakowiak złożył interpelację z prośbą o wsparcie przez Samorząd Województwa 

Świętokrzyskiego realizacji inwestycji polegającej na  budowie  Kopalni Siarki w Gminie Połaniec 

(zał. nr 43 do protokołu). 

 

Radna Jolanta Tyjas złożyła interpelację w sprawie reorganizacji dawnego Departamentu 

Promocji, Edukacji, Kultury, Sportu i Turystyki (zał. nr 44 do protokołu). 

https://bip.sejmik.kielce.pl/844-nagrania-obrad-sejmiku-wojewodztwa-swietokrzyskiego-vi-kadencji-lata-2018-2023/7020-vii-sesja-sejmiku-wojewodztwa-swietokrzyskiego-vi-kadencji.html
https://bip.sejmik.kielce.pl/844-nagrania-obrad-sejmiku-wojewodztwa-swietokrzyskiego-vi-kadencji-lata-2018-2023/7020-vii-sesja-sejmiku-wojewodztwa-swietokrzyskiego-vi-kadencji.html
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Radny Artur Konarski złożył interpelację w sprawie przeglądu drogi nr 786 w miejscu 

skrzyżowania z drogą w kierunku Ostrowa (zał. nr 45 do protokołu). 

 

Ad 17. 

Sprawy różne. 

 

Przewodniczący Sejmiku przypomniał, że zgodnie z art. 27c ust. 4 ustawy o samorządzie 

województwa, w dniu 30 kwietnia br. upływa termin składania przez radnych województwa 

Przewodniczącemu Sejmiku oświadczeń majątkowych za rok 2018. Przed sesją pracownicy 

Kancelarii Sejmiku rozdali druki oświadczeń  wraz z pismem przypominającym zasady ich 

wypełniania. Edytowalny formularz oświadczenia jest także dostępny w systemie eSesja w zakładce 

Informator. Przewodniczący zwrócił się o terminową realizację obowiązku złożenia oświadczenia.  

 

Następnie poinformował, że zgodnie z  ustawą o finansach publicznych Zarząd Województwa 

przekazał  sprawozdanie z realizacji planu finansowego i bilans Wojewódzkiego Ośrodka Ruchu 

Drogowego. Jest to pierwszy z szeregu  materiałów stanowiący element procedury zatwierdzania 

sprawozdania z wykonania budżetu za 2018r.  Dokumenty zostały zamieszczone w systemie eSesja 

w zakładce Informator. Kolejne materiały, jakie Zarząd Województwa przekaże organowi 

stanowiącemu w trybie  ustawy o finansach publicznych Kancelaria Sejmiku na bieżąco  będzie 

zamieszczać w systemie. Poprosił Przewodniczących właściwych Komisji o uwzględnienie w 

porządkach najbliższych posiedzeń ww. informacji z realizacji planów finansowych jednostek. Na 

koniec oznajmił, że VIII sesja Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego odbędzie się 15 kwietnia 

br. w Filharmonii Świętokrzyskiej. Poprzedzą ją posiedzenia Komisji w dniach 11 i 12 kwietnia br.  

Poprosił radnych o rezerwację ww. terminów w swoich kalendarzach.  

 

W sprawach różnych głos zabrali: 

 

Radna Jolanta Tyjas, w odniesieniu do inwestycji pn. "Budowa mostu na Wiśle w miejscowości 

Borusowa wraz z dojazdami" łączącego Świętokrzyskie z Małopolskim, wyraziła pogląd, że 

podczas symbolicznego wbicia łopaty zabrakło miejsca dla „ojca chrzestnego” ww. inwestycji,  

byłego Marszałka Województwa,  Adama Jarubasa. 

 

Mariusz Gosek, Członek Zarządu podkreślił, że dotychczasowe zasługi dokonane przez 

Marszałka Adama Jarubasa odnośnie ww. inwestycji zostały docenione. Z uwagi na nieobecność 

na uroczystości, poprosił pana Marka Jońcę,  Członka Zarządu o wyjaśnienie sytuacji. 

 

Marek Jońca, Członek Zarządu wspomniał, że na uroczystości, której organizatorami byli 

samorządowcy z województwa małopolskiego, złożono podziękowania dla poprzedniej koalicji, 

która zapoczątkowała omawianą inwestycję. Wspomniał również, że wśród obecnych gości  był 

radny Adam Jarubas, a także Krystian Jarubas, Poseł na Sejm RP.  

Przyznał, że wykonywanie zdjęcia z łopatami rzeczywiście odbyło się bez udziału  byłego 

Marszałka Województwa, Adama Jarubasa. 
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Radny Grzegorz Gałuszka zwrócił się z pytaniem do Przewodniczącego Sejmiku, czy podjęto 

jakieś kroki w celu rozwiązania problemów ratowników medycznych obecnych na sali obrad. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że podjęte zostały odpowiednie  działania w sprawie 

ratowników medycznych. 

  

Mariusz Gosek, Członek Zarządu, kontynuując wcześniejszy temat, wyraził pogląd, że    

uroczystość inaugurująca inwestycję przebiegła z należytym porządkiem i szacunkiem dla 

wszystkich, którzy w tym zakresie uczestniczyli w jej przygotowaniu. 

 

Radna Jolanta Tyjas zaznaczyła, że w omawianej kwestii wyraziła jedynie swoją opinię. 

 

 

Marek Strzała, Wiceprzewodniczący Sejmiku poinformował, że razem z radnym Adamem 

Jarubasem byłym Marszałkiem Województwa uczestniczył w tej uroczystości. Podkreślił również, 

że nie odniósł wrażenia, aby nie pozwolono komukolwiek zabrać głos przy mównicy, symboliczne 

kopanie dołka też nie było dla nikogo rezerwowane, a i przy stole także znalazło by się miejsce dla 

radnego Adama Jarubasa.  

 

Radna Agnieszka Buras poprosiła, aby zaproszenia na uroczystości organizowane przez Urząd 

Marszałkowski czy instytucje podległe Urzędowi Marszałkowskiemu były wysyłane do wszystkich 

radnych. Wspomniała też, aby w przypadku obecności przedstawicieli grup społecznych, czy 

zawodowych na sesji  radni byli zapoznani z problematyką, z jaką się oni zgłaszają. 

 

 

Ad 18. 

Przewodniczący Sejmiku ogłosił zamknięcie VII sesji Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego.  

 

 

           Przewodniczący Sejmiku 

 

         Andrzej Pruś 

 

 

Sekretarze obrad: 

 

Radna Danuta Papaj      Radny Mieczysław Sas 

 

………………………..      ……………………….. 

 

 

 

Protokół sporządzili: 

Iwona Muter 

Robert Świstak 


